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 PROTOKÓŁ NR 0012.5.8.2018 z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji    w dniu 20 września 2018r.    Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 110 A. Czas posiedzenia:  14.30. – 17.00   W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             z załączoną listą obecności.    Porządek obrad:   1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3. Skarga dotycząca osoby fizycznej na dyrektora szkoły. 
4. Skarga osoby fizycznej na dyrektora Zespołu Ognisk Wychowawczych. 
5.  Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX.107.2014 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 11 września 2014r. w sprawie uchwalenia Statutu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców osiedla, 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 
 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26 lipca 2018r. 
 

8. Zakończenie posiedzenia. 
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 Ad.1. Otwarcie posiedzenia.  Przewodnicząca Komisji otwarła posiedzenie, powitała przybyłych gości                           oraz członków Komisji.   Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.   Porządek obrad przyjęto głosami: za- 3, przeciw–0, wstrzymujących się–0.   Ad.3. Skarga dotycząca osoby fizycznej na dyrektora szkoły. 
Zaproszenie na posiedzenie otrzymali: osoba skarżąca pani ************** oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10 pan Artur Tomanek.  Na posiedzenie przybyła pani **************, osoba skarżąca.  
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Siwiec poinformowała stronę, iż jeśli                          w przedmiotowym postępowaniu toczy się sprawa w Sądzie, należy poczekać na jej rozstrzygnięcie. Zapytała, jakiej pomocy, w tej sytuacji, osoba skarżąca, oczekuje ze strony Komisji.  Pani ************** wyjaśniła szczegółowo powód złożenia skargi do Komisji, podkreśliła, że czuje się pokrzywdzona postępowaniem Pracodawcy,                  w wyniku których, została zwolniona z pracy w okresie ochronnym i obecnie pozostaje bez środków do życia.   Radca Prawny Łukasz Kałusowski poinformował, iż w sprawach pracowniczych rozstrzyga Sąd Pracy. Skarga może być rozpatrzona po zakończeniu sprawy przed Sądem, gdyż Rada Miasta na obecnym etapie nie ma kompetencji do jej rozpatrywania. Ponadto Radca Prawny poinformował stronę, iż jeśli sprawa zakończy się przez Sądem Pracy dla niej pomyślnie, wówczas ma prawo ponownie złożyć skargę do Rady Miasta/Komisji, która będzie zobowiązana tą sprawą się zająć.   Pani ************** wycofała skargę w formie pisemnego oświadczenia.   Oświadczenie znajduje się w dokumentacji Biura Rady Miasta  pod nr BRM.1510.5.2018.  Ad.4. Skarga osoby fizycznej na dyrektora Zespołu Ognisk Wychowawczych                         w Jastrzębiu-Zdroju.  Zaproszenie na posiedzenie otrzymali: osoba skarżąca pani ************** oraz Dyrektor Zespołu Ognisk Wychowawczych pani Izabela Grzybek.  
*  Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  o dostępie do informacji publicznej (t. j. Dz. U. z 2018 r., poz. 1330 z póź. zm.); Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności dokonano w interesie osoby wymienionej; Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Agnieszka Bąk  
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 Na posiedzenie przybyła pani **************- osoba skarżąca oraz dwie pracownice Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju.  Pani ************** poprosiła o możliwość omówienia sprawy przed Komisją bez obecności pracowników OPS, na co Komisja wyraziła zgodę.  Przewodnicząca Komisji poprosiła osobę skarżącą o określenie, na kogo została złożona niniejsza skarga.  Pani ************** stwierdziła, iż skarga została złożona na dwie pracownice Ośrodka Pomocy Społecznej, przybyłe na dzisiejsze posiedzenie Komisji. Ponadto wyjaśniła powód złożenia skargi, okazała członkom Komisji zdjęcia córki na telefonie.   Komisja przyjęła do wiadomości informacje przekazane przez osobę skarżącą oraz podjęła decyzję, iż skarga zostanie przekazana do Ośrodka Pomocy Społecznej, celem rozpatrzenia według właściwości.   Ad.5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX.107.2014 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 11 września 2014r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój  
Projekt uchwały omówił Radca Prawny Łukasz Kałusowski.  Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  c.d. Ad.3.   Na posiedzenie Komisji przybył Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10 pan Artur Tomanek.  Poinformował Komisję, iż powodem nieobecności w trakcie rozpatrywania skargi był fakt, iż nie wiedział, w jakim temacie było zaproszenie na Komisję skierowane do niego przez Przewodniczącego Rady Miasta.   Przewodnicząca Komisji Elżbieta Siwiec wyraziła w imieniu Komisji zdziwienie nieobecnością Dyrektora Szkoły na posiedzeniu w trakcie rozpatrywania skargi, jednocześnie poinformowała o sposobie załatwienia skargi.  
 Ad.6. Wolne głosy i wnioski. 
 
Jarosław Fojt Kto jest organem prowadzącym Publiczne Przedszkole nr 10, kto organizuje wyposażenie sal w przedszkolach? Dlaczego zostało tak zorganizowane, iż pani dyrektor sama musiała organizować wyposażenie przy pomocy rodziców?  
*  Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy  o dostępie do informacji publicznej (t. j. Dz. U. z 2018 r., poz. 1330 z póź. zm.); Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności dokonano w interesie osoby wymienionej; Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Agnieszka Bąk  
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  Andrzej Pawłowski- Naczelnik Wydziału Edukacji Pani dyrektor między innymi od tego jest i świetnie sobie z tym poradziła bo jest dobrym organizatorem. Nam pani dyrektor tego faktu nie zgłaszała.   Jarosław Fojt Mieszkańcy musieli sami po to zajechać.   Andrzej Pawłowski Zapewniam pana, że gdyby pani dyrektor poprosiła, to by tę pomoc otrzymała.  Nie miałem żadnych informacji, że ta pomoc jest potrzebna.   Jarosław Fojt Czy podpisywanie umów na media leży w gestii dyrektora placówki?  Andrzej Pawłowski Dyrektor zwróciła się o środki, otrzyma upoważnienie, wówczas będzie mogła podpisać umowy o zapewnienie mediów.   Jarosław Fojt Dlaczego te środki nie zostały zaplanowane?  Andrzej Pawłowski Zakładaliśmy, że przedszkole ruszy od 1 września, to jest sytuacja, na którą nie byliśmy przygotowani. Zamierzenia były inne.   Elżbieta Siwiec Czy prawdą jest, że w naszym mieście są nauczyciele zatrudnieni na dwóch etatach?  Andrzej Pawłowski Są sytuacje, że jeden nauczyciel jest zatrudniony w dwóch szkołach i jest przekroczony etat.  Elżbieta Siwiec Pytam o dwa etaty.  Andrzej Pawłowski Myślę, że może być sytuacja, że może być około 1,5 etatu, aby szczegółowo odpowiedzieć musielibyśmy to przeanalizować.   c.d. Ad.5.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 

 
Projekty uchwał omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
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Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw –1, wstrzymujących się –0.  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2018 rok  Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw –1, wstrzymujących się –0.  
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców osiedla, 

 
Komisja zapoznała się z opinią Prezydenta Miasta do projektu uchwały.   Ad.7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26 lipca 2018r. 
 
Protokół z dnia 26 lipca 2018r. przyjęto głosami: za-3, przeciw–0,  
wstrzymujących się–0.  
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 
 Przewodnicząca Komisji Elżbieta Siwiec podziękowała zebranym za przybycie                    i zakończyła obrady Komisji.     Protokołowała         Agnieszka Bąk        Przewodnicząca  Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  Elżbieta Siwiec    
 
 
 
 
 
 
 


